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INTERPELACJA 

 

W sprawie przeprowadzonych konsultacji- przyjęcia Programu Rowerowego Miasta Poznania 
na lata 2017-2022 z perspektywą do roku 2025. 

  

W nawiązaniu do ww. kwestii proszę o odpowiedź; 

1. Czy wykonawca opracowujący program rowerowy jest zobowiązany do przeprowadzenia 

konsultacji społecznych? 

2. Czy w ramach opracowania dla każdej trasy przeprowadzono: 

       ‐Pomiar natężenia ruchu‐ samochodowego, łącznie z analizą skutku przepływu ruchu 

drogowego. 

     ‐przepustowości 

     ‐analizy wariantowego przebiegu każdej z tras 

     ‐analizy wykupu gruntu pod inwestycje 

 

 

 

                                                                                                                                                   Z poważaniem  

                                                                                                                                            TOMASZ STACHOWIAK  

                                                                                                                                            Radny Miasta Poznania 


